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1. Algemene zaken 
- Oude actiepunten (zie 20-02-2024) zijn afgehandeld. 
- Database met namen wordt geleidelijk opgeschoond. Gebruiksgemak daarvan is 

erg lastig. Voorlopig geen alternatief. Het hebben van dit centrale bestand is 
belangrijk. 

- Stoelen in het IJsclubgebouw zijn nogal verschillend. De blauwe stoelen willen we 
vervangen door andere die passen bij de rode frame stoelen. Ook kijken we naar 
beter bijpassende tafels.  

- De Ronde tafel heeft in principe ingestemd met ons voorstel voor het 
insectenhotel. Zij gaan op Koningsdag geld inzamelen. Wij zullen ook ons gezicht 
laten zien.  

- Het voorstel is om ook nieuwe fietsenrekken aan te schaffen. Dit even in 
afwachting van de uitkomst van Ronde tafel met het insectenhotel 
 

2. Gemeente 
- Afspraak met wordt gepland. Datum volgt. 
 

3. Website en communicatie 
- Op de website een pagina met verwijzingen naar derden met wie MEC 

samenwerkt. Dit ter informatie naar de vrijwilligers. 
- De bestuursverslagen worden in samengevatte vorm op de website gezet.  
- Kijken of er nog genoeg MEC-folders aanwezig zijn. 
- N.a.v. deelname door MEC aan een kennismarkt bij Joris de Wit is het idee om wat 

passende geschenkjes aan te schaffen voor de kinderen die bijvoorbeeld onze 
stand bezoeken. We denken aan waskaarsen en zakjes inheemse zaden. Om 
flexibel twee soort MEC-stickers bestellen om die op de voorwerpen aan te 
brengen.  

- MEC op sociale media: Wij als bestuur vinden het lastig om aangesproken te 
worden op zaken die mensen daarop gaan vermelden. Het is een feit dat 
bijvoorbeeld Facebook een eigen dynamiek kent die niet altijd is te beheersen 
door een bestuur. Het bestuur zal daarom op de eigen website aangeven dat deze 
pagina niet staat onder toezicht staat van het MEC-bestuur en daarom ook geen 
communicatiemiddel is van het bestuur. Wil men contact met de bestuursleden, 
dan kunnen ze persoonlijk worden benaderd via de mailadressen.  
 

4. Lessen en werkgroepen 
- Welke kijkers moeten worden vervangen en welk alternatief er eventueel kan worden 

aangekocht.  



- Yuverta college heeft inzet gevraagd op de kennismarkt vanuit MEC. Helaas kunnen 
we wegens te weinig capaciteit die niet leveren. Daarbij is de waarde voor MEC vrij 
beperkt. 

- Nadenken over een werkkist voor vaste presentaties aan scholen en andere partijen.  
- Nadenken over een transportkist o.i.d. voor de opgezette dieren, zodanig dat ze ook 

beter beschermd zijn tegen aanraken. 
 

5. Overige zaken 

Op het landgoed Oud-Poelgeest is recent een “groene parkeerplaats” ingericht en 
wordt thans de bestaande parkeerplaats ingericht als Boerhaavetuin. Een deel van 
de Boerhaavetuin wordt vlinder- en bijentuin, een deel moestuin (of kruidentuin) 
voor gebruik door het hotel en voor een deel zullen er “historische planten” 
komen. De vraag is of MEC zou willen meedenken over de beplanting van de 
Boerhaavetuin en over het onderhoud daarvan, waarbij ook vrijwilligers betrokken 
zullen worden.  

 
 
 


